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 Protokół nr 124/2013 

z posiedzenia Zarządu Powiatu 

w dniu 26 sierpnia 2013 r. 
 
Posiedzenie otworzyła Przewodnicząca Zarządu - Ewa Dembek /lista obecności stanowi 
załącznik nr 1/.  
Do proponowanego porządku Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych uwag. Stanowi on 
załącznik nr 2. 
 
Pierwszym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie protokołu z posiedzenia 
Zarządu nr 122/2013. 
 
Pani Trzaskalska poprosiła o uzupełnienie protokołu nr 122/2013 w punkcie czwartym 
posiedzenia tj. po wypowiedzi pana Wicestarosty dotyczącym kierowania nauczycieli   
składających   wnioski  o   urlop   dla   poratowania  zdrowia   na   badanie   do 
Wojewódzkiego Ośrodka Medycyny Pracy dopisać, że: „Członkowie Zarządu przychylili się 
do propozycji pana Wicestarosty”.  

 
Zarząd po dokonaniu poprawek jednogłośnie przyjął protokół. Za głosowali: E. Dembek,     
M. Buliński, K. Trzaskalska, W. Jabłoński, A. Głowacki. 
 
Drugim punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 
sprawie przyjęcia sprawozdania stowarzyszenia „Przyjaciel Szkoły”, któremu zlecono 
realizację zadania publicznego. 
/na posiedzenie weszła pani Barbara Bagińska – specjalista w Biurze Audytu i Kontroli/ 
 
Pani Bagińska szczegółowo omówiła protokół z kontroli. 
Pani Sekretarz poinformowała, że w projektach uchwał wystąpiły błędy w numeracji umów tj. 
zamiast umowy Nr 30/2013 i 25/2013 powinno być 30/13 i 25/13, ponadto w projekcie 
uchwały stowarzyszenia „Nasza przyszłość” jest błąd w roku umowy tzn. jest 24/2012 a 
powinno być 24/13. 
 
Zarząd po przyjęciu poprawek jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: E. Dembek,        
M. Buliński, K. Trzaskalska, W. Jabłoński, A. Głowacki. 
 
Protokół z kontroli stanowi załącznik nr 3. 
 
Trzecim punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 
sprawie przyjęcia sprawozdania stowarzyszenia „Rozwiń Skrzydła”, któremu zlecono 
realizację zadania publicznego. 
 
Pani Bagińska szczegółowo omówiła protokół z kontroli. 
 
Zarząd po przyjęciu poprawek jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: E. Dembek,        
M. Buliński, K. Trzaskalska, W. Jabłoński, A. Głowacki. 
 
Protokół z kontroli stanowi załącznik nr 4. 
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Czwartym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 
sprawie przyjęcia sprawozdania stowarzyszenia „Nasza przyszłość”, któremu zlecono 
realizację zadania publicznego. 
 
Pani Bagińska szczegółowo omówiła protokół z kontroli. 
 
Zarząd po przyjęciu poprawek jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: E. Dembek,        
M. Buliński, K. Trzaskalska, W. Jabłoński, A. Głowacki. 
 
Protokół z kontroli stanowi załącznik nr 5. 
/pani B. Bagińska opuściła posiedzenie Zarządu/ 
 
Piątym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 
sprawie zatwierdzenia konkursu na stanowisko dyrektora Powiatowego Centrum 
Rozwoju Edukacji w Nowym Mieście Lubawskim. 
/na posiedzenie weszła pani Barbara Orłowska – specjalista oraz pan Andrzej Korecki – 
inspektor w Wydziale Oświaty, Kultury i Promocji/ 
 
Pani Orłowska poinformowała, że w dniu 19.08.2013r. odbył się konkurs na stanowisko 
dyrektora PCRE. Dokumenty aplikacyjne złożyły dwie kandydatki. Komisja konkursowa po 
dokonaniu analizy formalnej przedłożonych dokumentów stwierdziła, że oferta jednej z 
kandydatek nie zawierała wymaganych dokumentów tj. nie posiadała wymaganego 
wykształcenia do pracy w w/w jednostce, zaświadczenie lekarskie nie było zgodne z 
wymaganiami § 7 Rozporządzenia w sprawie przeprowadzenia badań lekarskich. Ponadto 
ocena pracy nauczyciela była wydana niezgodnie z rozporządzeniem w sprawie dokonywania 
oceny pracy nauczyciela. W związku z powyższym w wyniku postępowania konkursowego 
na stanowisko dyrektora PCRE wyłoniono kandydatkę - panią Bożenę Maciejewską.  
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński, K. Trzaskalska, 
W. Jabłoński, A. Głowacki. 
 
Informacja Przewodniczącej Komisji Konkursowej – pani Katarzyny Trzaskalskiej stanowi 
załącznik nr 6. 
 
Szóstym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 
sprawie powierzenia stanowiska Dyrektora Powiatowego Centrum Rozwoju Edukacji w 
Nowym Mieście Lubawskim. 
 
Zarząd powierzył stanowisko pani Bożenie Maciejewskiej na okres od dnia 01.09.2013r. do 
dnia 31.08.2018r. 
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński, K. Trzaskalska, 
W. Jabłoński, A. Głowacki. 
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Siódmym punktem porządku posiedzenia była analiza budżetów szkół 
ponadgimnazjalnych na rok szkolny 2013/2014. 
 
Pani Skarbnik poinformowała, że dokonano analizy budżetów na podstawie naboru do szkół 
ponadgimnazjalnych i stawki subwencji oświatowej, jaka jest przewidziana na jednego ucznia 
na rok 2013/2014. Dodała, że z analizy wynika iż będzie brakowało środków z subwencji 
oświatowych. Nadmieniła, że liczba uczniów w szkołach jest porównywalna z rokiem 
szkolnym 2012/2013 - 1272 uczniów, natomiast w roku szkolnym 2013/2014 liczba uczniów 
wynosi 1220. Wyjaśniła, że zamknięcie roku 2013 będzie bardzo trudne jeżeli chodzi o 
budżety szkół.  
Zespół Szkół Zawodowych w Kurzętniku wykazał braki finansowe na rok 2013 w wysokości 
260 398 zł,  /środki zostały przesunięte z budżetu Zespołu Szkół im. C. K. Norwida w 
wysokości 185 785 zł oraz z budżetu ZSR w Czachówkach w wysokości 74 613 zł/. Pani 
Skarbnik poinformowała, że w bieżącym roku nie będzie już możliwości dokonywania 
przesunięć środków finansowych między budżetami szkół. Dodała, że budżety szkół 
kształtują się na n/w poziomie tj. : w Zespole Szkół im. C.K. Norwida  ok. 84 % całego 
budżetu jest przeznaczona na wynagrodzenia, natomiast 16%  budżetu jest przeznaczone na 
wydatki rzeczowe, w Zespole Szkół Zawodowych wydatki rzeczowe stanowią 10 % budżetu, 
natomiast 90% jest przeznaczona na wynagrodzenia, w Zespole Szkół Rolniczych w 
Czachówkach 81% stanowią wydatki na wynagrodzenia, natomiast 19 % na wydatki 
rzeczowe. Wyjaśniła, że największą przyczyną niedoszacowania budżetów szkół może być 
tworzenie nielicznych klas. W Zespole Szkół Zawodowych w najmniej licznych oddziałach z 
naboru na rok szkolny 2012/2013 uczyło się  21, 20, 15, 14, 13, 10, 9 uczniów. Dodała, że w 
jej ocenie w w/w szkole nie dokonano właściwego ruchu kadrowego. Poinformowała, że taka 
sama sytuacja dotycząca małych oddziałów ma miejsce w Zespole Szkół Rolniczych w 
Czachówkach. Nadmieniła, że w budżecie ZSZ w Kurzętniku zabrakło ok. 29 000 zł  na 
przystosowanie sal informatycznych. Szkoła planuje sprzedać ciągnik i przyczepę, a środki 
finansowe ze sprzedaży zostaną przeznaczone na zakup pomocy dydaktycznych. Ponadto 
dodała, że od 01.09.2013r. : w Zespole Szkół im. C. K. Norwida rozpocznie naukę 727 
uczniów /od 01.01.2013 do 31.08.2013r. było 892 uczniów/ w roku 2014/2015 planuje się 
przenieść ok. 100 uczniów z klas zawodowych ZS im. C.K. Norwida do ZSZ w Kurzętniku, 
w Zespole Szkół Zawodowych rozpocznie naukę 427 uczniów /od 01.01.2013 do 
31.08.2013r. było 255 uczniów/ w roku 2014/2015 planowana liczba uczniów wyniesie 559, 
w Zespole Szkół Rolniczych w Kurzętniku rozpocznie naukę 66 uczniów /od 01.01.2013 do 
31.08.2013r. było 125 uczniów/. Pani Skarbnik poinformowała, że z analizy budżetu Zespołu 
Szkół Zawodowych wynika, że szkoła będzie potrzebowała do końca 2013r. środków 
finansowych w wysokości  2 298 799 zł. Wyjaśniła, że bieżący rok budżetowy szkół zostanie 
zamknięty dzięki przesunięciom środków pomiędzy szkołami. Dodała, że budżety szkół na 
rok 2014 wyglądają następująco:   
- Zespół Szkół Zawodowych w Kurzętniku z subwencji oświatowej na ucznia otrzyma 
3 089 428 zł, natomiast na wynagrodzenia i pochodne szkoła potrzebuje kwoty w wysokości 
3 270 000 zł, na ZFŚS szkoła potrzebuje 124 000 zł oraz na wydatki rzeczowe 260 000 zł 
/brak środków finansowych w wysokości 564 572 zł/, 
- Zespół Szkół Rolniczych w Kurzętniku z subwencji oświatowej na ucznia otrzyma      
291 927 zł, natomiast na wynagrodzenia i pochodne szkoła potrzebuje kwoty w wysokości 
375 968 zł, ok. 50 000 zł na wydatki rzeczowe oraz ok. 118 000 zł na stypendia /brak 
środków finansowych w wysokości 252 041 zł/. Łącznie braki dotyczące środków 
finansowych dla w/w szkół wyniosą 816 613 zł.  
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Pani Trzaskalska stwierdziła, że na przestrzeni lat Zarząd Powiatu wielokrotnie prosił przy 
zatwierdzaniu arkusza organizacji roku szkolnego  dyrektorów Zespołu Szkół Zawodowych o 
redukcję zatrudnienia.  
Pani Skarbnik poinformowała, że trzeba się zastanowić nad zabezpieczeniem i utrzymaniem 
przejętych budynków od szkół. Wyjaśniła, że w związku ze złą sytuacją finansową Zespołu 
Szkół Zawodowych w Kurzętniku środki zabezpieczone na utrzymanie budynków szkół 
przeszły do budżetu w/w szkoły. Dlatego też powiat nie posiada środków na utrzymanie 
przejętych budynków. 
Dodała, że główna księgowa Domu Dziecka zasygnalizowała, iż jednostka złoży wniosek do 
Zarządu Powiatu w sprawie zwiększenia środków finansowych w wysokości ok. 20 000 zł z 
przeznaczeniem na zakup wyprawki szkolnej, opału i żywności. 
 
Ósmym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 
sprawie zatwierdzenia aneksu nr 1 do arkusza organizacji roku szkolnego 2013/2014 
Powiatowego Centrum Rozwoju Edukacji w Nowym Mieście Lubawskim, dla której 
organem prowadzącym jest Powiat Nowomiejski. 
 
Pani Orłowska szczegółowo omówiła aneks nr 1 do arkusza organizacji roku szkolnego 
2013/2014. 
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński, K. Trzaskalska, 
W. Jabłoński, A. Głowacki. 
 
Dziewiątym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 
sprawie zatwierdzenia aneksu nr 1 do arkusza organizacji roku szkolnego 2013/2014 w 
Zespole Szkół im. C. K. Norwida w Nowym Mieście Lubawskim. 
 
Pani Orłowska poinformowała, że w dniu 23 sierpnia odbyło się spotkanie z dyrektorami 
szkół celem omówienia przedstawionych aneksów. Omówiła szczegółowo jakie zostały 
uzgodnione z dyrektorami szkół poprawki w aneksach.  
Pani Trzaskalska zapytała, czy godziny nauczycieli przeniesionych z Zespołu Szkół im. C. K. 
Norwida zgadzają się z godzinami w Zespole Szkół Zawodowych w Kurzętniku. 
Pani Orłowska odpowiedziała, że z analizy aneksów wynika iż nauczyciele mają zaplanowaną 
taką ilość godzin, żeby nie byli pokrzywdzeni. Niemniej jednak nauczyciele z ZS im. C. K. 
Norwida mają zaplanowaną mniejszą ilość godzin w ZSZ w Kurzętniku niż wstępnie 
ustalono.   Stwierdziła, że w Zespole Szkół Zawodowych jest zaplanowanych zbyt dużo 
nauczycieli, ponieważ dyrektor Wodara starał się żeby nikt z nauczycieli nie stracił pracy. 
Ponadto dodała, że nauczyciele z ZSZ nie dokształcają się i mają przygotowanie zawodowe 
tylko do nauki  jednego przedmiotu. W związku z powyższym nie ma możliwości zwolnienia 
nauczycieli i przydzielenia godzin innym nauczycielom zatrudnionym w ZSZ, ponieważ i tak 
trzeba było by zatrudnić nowych nauczycieli do nauki określonych przedmiotów. 
Pani Trzaskalska stwierdziła, że dyrektor szkoły jest urzędnikiem i powinien reprezentować 
stanowisko Zarządu Powiatu, jako organu prowadzącego szkoły ponadgimnazjalne. Dodała, 
że pan Wodara miał dokonać redukcji zatrudnienia zgodnie z  wcześniejszymi uzgodnieniami 
Zarządu Powiatu. Zapytała, czy uwzględnił zalecenia Zarządu w arkuszu organizacji roku 
szkolnego 2013/2014. 
Pani Orłowska odpowiedziała, że została zwolniona tylko jedna osoba, natomiast kilku 
nauczycielom zastosowano ograniczenie etatu.  
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/na posiedzenie weszła pani Barbara Przeradzka – Martko – dyrektor ZS im. C. K. Norwida/ 
 
Pani Starosta poprosiła panią dyrektor o przedstawienie aneksu do arkusza. 
Pani Przeradzka – Martko stwierdziła, że przygotowany aneks jest optymalny tzn. porządkuje 
czas pracy nauczycieli oraz daje możliwość uzupełnienia etatu nauczycielom z Zespołu Szkół 
Rolniczych.  Dodała, że nauczyciele którzy wstępnie mieli uzupełniać etaty w Zespole Szkół 
Zawodowych w Kurzętniku zostali zminimalizowani tylko do godzin przedmiotów 
ogólnokształcących i to nie wszystkich. Natomiast polonista, germanista i anglista zostali 
zatrudnieni z ZSZ oraz w ZSR na pełnym etacie, a nawet uzyskali godziny ponadwymiarowe. 
Dodała, że jeden z nauczycieli przeszedł w stan nieczynny, jeden otrzymał świadczenie 
kompensacyjne, natomiast dwóch nauczycieli przeszło na emeryturę.  
Pani Starosta zapytała, czy szkoła zatrudniła nowych nauczycieli.  
Pani dyrektor odpowiedziała, że w niepełnym wymiarze została zatrudniona jedna osoba do 
nauki informatyki w technikum informatycznym i w liceum ogólnokształcącym.  
Pani Trzaskalska zapytała, czy godziny które miały być przydzielone nauczycielom z ZS im. 
C.K. Norwida przechodzącym do ZSZ w Kurzętniku zostały przydzielone zgodnie z 
wcześniejszymi ustaleniami Zarządu. 
Pani Przeradzka - Martko odpowiedziała, że godziny są przydzielone w innej konfiguracji niż 
wstępnie planowano, niemiej jednak wszyscy nauczyciele mają zatrudnienie.  
Pan Wicestarosta zapytał, czy ktoś z nauczycieli złożył wniosek o urlop dla poratowania 
zdrowia. 
Pani dyrektor odpowiedziała, że  na dzień dzisiejszy nikt z nauczycieli nie złożył wniosku o 
urlop dla poratowania zdrowia.  
Pani Starosta poinformowała panią Przeradzką – Martko, że gdyby ktoś z nauczycieli złożył  
wniosek o w/w urlop, to dyrektor ma możliwość skierowania nauczyciela do Wojewódzkiego 
Ośrodka Medycyny Pracy celem zweryfikowania orzeczenia lekarskiego.  
 
/pani Przeradzka – Martko opuściła posiedzenie Zarządu/ 
 
Pani Starosta ogłosiła przerwę w posiedzeniu Zarządu. 
 
Dziesiątym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 
sprawie zatwierdzenia aneksu nr 1 do arkusza organizacji roku szkolnego 2013/2014 w 
Zespole Szkół Rolniczych w Kurzętniku. 
 
Pani Orłowska szczegółowo przedstawiła aneks nr 1 do arkusza organizacji roku szkolnego 
2013/2014. 
 
Jedenastym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 
sprawie zatwierdzenia aneksu nr 1 do  arkusza organizacji roku szkolnego 2013/2014 w 
Zespole Szkół Zawodowych w Kurzętniku. 
 
Pani Orłowska szczegółowo przedstawiła aneks nr 1 do arkusza organizacji roku szkolnego 
2013/2014. 
 
/na posiedzenie wszedł pan Mirosław Wodara – dyrektor ZSZ/ 
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Pan Wodara poinformował, że zostało utworzonych 10 nowych oddziałów tj. 4 oddziały 
technikum /technik cyfrowych procesów graficznych, technik ekonomista, technik 
informatyk, technik żywienia i usług gastronomicznych/ oraz 6 oddziałów zasadniczej szkoły 
zawodowej. Ponadto dodał, że utworzono szkołę policealną dla dorosłych w zawodzie technik 
BHP. Nadmienił, że zwolniony został jeden nauczyciel, dla którego nie było godzin. Wyjaśnił, 
że po spotkaniu z panem Wicestarostą i dyrektorami została przygotowana druga wersja 
aneksu nr 1. Szczegółowo omówił aneks do arkusza organizacji roku 2013/2014.  
Pani Trzaskalska zapytała, czy któremuś z nauczycieli został udzielony urlop dla poratowania 
zdrowia. 
Pan Wodara odpowiedział, że jeden z nauczycieli od września będzie przebywał na urlopie 
dla poratowania zdrowia. 
Pani Trzaskalska zapytała pana Wodarę, czy skierował osobę do Wojewódzkiego Ośrodka 
Medycyny Pracy celem zweryfikowania orzeczenia. 
Pan Wodara odpowiedział, że w tym przypadku nie podjął decyzji o skierowaniu nauczyciela 
do WOMP. 
Pani Trzaskalska stwierdziła, że w związku z trudną sytuacją finansową powiatu dyrektor 
powinien korzystać z możliwości kierowania nauczycieli na badania lekarskie do 
Wojewódzkiego Ośrodka Medycyny Pracy. 
Ponadto pan Wodara omówił pokrótce jak wyglądają przygotowania do wojewódzkiej 
inauguracji roku szkolnego. Poruszył kwestię dotyczącą sprzątania w szkole. Wyjaśnił, że 
dwie sprzątaczki nie poradzą sobie ze sprzątaniem tak dużego obiektu.  
Pani Starosta przypomniała, że na poprzednich posiedzeniach Zarządu podjęto decyzję o 
przeniesieniu między jednostkami jednej sprzątaczki z Zespołu Szkół im. C. K. Norwida. 
Pan Wicestarosta przychylił się do stwierdzenia pani Starosty. 
Pan Wodara odpowiedział, że rozmawiał  w tej sprawie z panią Przeradzką – Martko, ale do 
chwili obecnej powyższa kwestia nie została rozwiązana.  
Pani Starosta poprosiła panią Orłowską o przedstawienie jak wygląda zatrudnienie 
sprzątaczek w Zespole Szkół im. C. K. Norwida. 
Pani Orłowska poinformowała, że w w/w szkole zatrudnionych jest siedem osób na 5,5 etatu. 
Pan Wicestarosta zasugerował, żeby pani Starosta porozmawiała w tej kwestii z panią 
Przeradzką – Martko. 
/pan Adam Głowacki opuścił posiedzenie Zarządu/ 
/pan M. Wodara opuścił posiedzenie Zarządu/ 
 
Zarząd jednogłośnie podjął n/w uchwały w sprawie: 
-  zatwierdzenia aneksu nr 1 do arkusza organizacji roku szkolnego 2013/2014 w Zespole 
Szkół im. C. K. Norwida w Nowym Mieście Lubawskim,  
 
Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński, K. Trzaskalska, W. Jabłoński. 
 
- zatwierdzenia aneksu nr 1 do arkusza organizacji roku szkolnego 2013/2014 w Zespole 
Szkół Rolniczych w Kurzętniku, 
 
Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński, K. Trzaskalska, W. Jabłoński. 
 
- zatwierdzenia aneksu nr 1 do  arkusza organizacji roku szkolnego 2013/2014 w Zespole 
Szkół Zawodowych w Kurzętniku. 
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Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński, K. Trzaskalska, W. Jabłoński. 
 
Dwunastym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 
sprawie podjęcia decyzji o wygaszeniu trwałego zarządu. 
/na posiedzenie weszła pani Jolanta Haska – specjalista w Wydziale Geodezji i 
Nieruchomości/ 
 
Pani Haska poinformowała, że wpłynął wniosek pana Mirosława Wodary – dyrektora ZSZ 
stanowiący złącznik nr 6 w sprawie wygaszenia trwałego zarządu na nieruchomości położonej 
przy ul. Grunwaldzkiej 9. 
  
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: E. Dembek M. Buliński, K. Trzaskalska, 
W. Jabłoński. 
 
Trzynastym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z wnioskiem pana T. 
Ławickiego – dyrektora PUP oraz pani U. Ładzińskiej – dyrektor PCPR w sprawie 
zamiany pomieszczeń piwnicznych w budynku przy ul. Grunwaldzkiej 3. 
 
Pani Haska poinformowała, że wpłynął wspólny wniosek PUP i PCPR stanowiący załącznik 
nr 7. Omówiła szczegółowo kwestię dotyczącą zamiany pomieszczeń piwnicznych. 
 
Zarząd rozpatrzył pozytywnie wniosek. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński,                     
K. Trzaskalska, W. Jabłoński. 
 
Czternastym punktem porządku posiedzenia było zajęcie stanowiska w sprawie sposobu 
zabezpieczenia i utrzymania przejętego mienia po Zespole Szkół Zawodowych w Nowym 
Mieście Lubawskim oraz po Zespole Szkół Rolniczych w Czachówkach. 
/na posiedzenie weszła pani Mariola Ławicka – inspektor oraz pan Andrzej Samsel – 
naczelnik Wydziału Architektury, Budownictwa i Gospodarki Mieniem/ 
 
Pani Ławicka poinformowała, że Zarząd musiałby ustalić komisję do odbioru mienia.  
Zarząd powołał komisję, w skład której weszli: 

1. Pan Marcin Buliński 
2. Pani Jolanta Haska 
3. Pan Andrzej Samsel  
4. Pan Krzysztof Grześkiewicz  
5. Pani Mariola Ławicka 

Pan Samsel stwierdził, że po przejęciu mienia należy zrobić rozeznanie jakie było zużycie 
opału w poprzednich latach. 
Pani Skarbnik poinformowała, że powiat nie posiada środków na utrzymanie i zabezpieczenie 
przejętego mienia.  
Pani Starosta poinformowała, że 2 października odbędzie się przetarg na sprzedaż budynku, 
dlatego też należy wrócić do sprawy po w/w terminie. 
Pan Samsel poinformował, że gdyby budynek nie był ogrzewany przez pierwszy rok, to strata 
wartości budynku wyniesie ok. 25 %, ponieważ nieogrzewany budynek w pierwszych latach 
najbardziej niszczeje. Stwierdził, że budynek musiałby być zabezpieczony przez firmę 
ochroniarską oraz ogrzewany przynajmniej do temperatury ok. 12°C. 
 
/pani J. Haska, pani M. Ławicka oraz pan A. Samsel opuścili posiedzenie Zarządu/ 
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Piętnastym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 
sprawie zatwierdzenia specyfikacji istotnych warunków zamówienia na „Dostawę 
komputerów dla Starostwa Powiatowego w Nowym Mieście Lubawskim”. 
/na posiedzenie weszła pani Alina Banaszewska – inspektor w Wydziale Architektury, 
Budownictwa i Gospodarki Mieniem/ 
 
Pani Sekretarz wyjaśniła, że zostanie ogłoszony przetarg na zakup dwóch komputerów do 
Wydziału Architektury, Budownictwa i Gospodarki Mieniem oraz na jeden laptop do 
Wydziału Środowiska i Rolnictwa. Dodała, że jednostka już długo nie dokonywała zakupu 
sprzętu komputerowego, a w w/w wydziałach komputery wymagają wymiany.  
Pani Banaszewska poinformowała, że specyfikacja jest podobna do specyfikacji na zakup 
sprzętu komputerowego dla Zespołu Szkół Zawodowych w Kurzętniku. 
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński, K. Trzaskalska, 
W. Jabłoński. 
 
Szesnastym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 
sprawie powołania komisji do przeprowadzenia przetargu nieograniczonego na 
„Dostawę komputerów dla Starostwa Powiatowego w Nowym Mieście Lubawskim”. 
 
Zarząd powołał komisję, w skład której weszli: 

1. Przewodniczący komisji – Marcin Buliński  
2. Zastępca przewodniczącego – Wojciech Umiński 
3. Sekretarz –  Alina Banaszewska 
4. Członek komisji – Sebastian Kiński 

 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński, K. Trzaskalska, 
W. Jabłoński. 
 
Siedemnastym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu 
w sprawie wyrażenia zgody na wybór wykonawcy robót budowlanych związanych z 
„Przebudową części pomieszczeń budynku internatu na potrzeby Powiatowego 
Środowiskowego Domu Samopomocy w Nowym Mieście Lubawskim”. 
 
Pani Banaszewska poinformowała, że na realizację w/w zadania wpłynęły trzy oferty. 
Najkorzystniejszą ofertę złożył Zakład Remontowo – Budowlany Krzysztof Osicki z Nowego 
Miasta Lubawskiego / cena ofertowa brutto wynosi:  398 284,62 zł/. 

 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński, K. Trzaskalska, 
W. Jabłoński. 
 
/pani A. Banaszewska opuściła posiedzenie Zarządu/ 
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Osiemnastym  punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady 
Powiatu w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla poszkodowanych w pożarze w 
miejscowości Otr ęba. 
 
Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za 
głosowali: E. Dembek, M. Buliński, K. Trzaskalska, W. Jabłoński. 
 
Wniosek pana /wyłączenie jawności w zakresie danych osobowych; na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy z dnia 6 
września 2001r. o dostępie do informacji publicznej; jawność wyłączyła Ewelina Kubacka – specjalista w 
Wydziale Organizacyjnym i Spraw Obywatelskich/ stanowi załącznik nr 8. 
 
Dziewiętnastym  punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z informacją o 
przyj ęciu osoby do Domu Pomocy Społecznej w Grodzicznie. 
 
Informacja z DPS w Grodzicznie stanowi załącznik nr 9. 
 
Ostatni punkt stanowiły sprawy różne. 
 
Pani Starosta poruszyła kwestię dotyczącą wniosku w sprawie budowy chodnika na               
ul. Lidzbarskiej. Wyjaśniła, że otrzymała informację od pana Kłosowskiego – dyrektora ZDP, 
iż w przyszłym roku planowana jest budowa nitki gazociągu. W związku z powyższym należy 
poczekać z inwestycją do momentu zakończenia prac. 
Pani Starosta poruszyła kwestię dotyczącą opracowania strategii. Stwierdziła, że należy 
sprawdzić, czy sąsiednie powiaty mają opracowaną strategię. Niemniej jednak uważa, że w 
2014 roku należy taki dokument opracować, ponieważ jest on niezbędny do określenia 
kierunków działania powiatu w najbliższych latach. 
 
 
 
                                                                                                Przewodnicząca Zarządu 
Protokół sporządziła                                                                                 Ewa Dembek 
Ewelina Kubacka                                                       


